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L'equip de govern lamenta el nou retard de l'hospital públic, tot i que diu que era previsible

L'equip de govern s'ha mostrat 'molt descontent' per l'anunci
del nou retard en la construcció del futur hospital públic. La
tinenta d'alcalde de Serveis a la Ciutadania, Carmela Fortuny,
ha dit que l'endarreriment era previsible, perquè la Generalitat
no té a punt el projecte executiu, i ha reiterat la proposta
d'aprofitar les instal·lacions buides de l'Hospital General de
Catalunya (HGC) per acollir les especialitats mèdiques que ara
manquen a la zona.

En declaracions a Cugat.cat, Fortuny ha criticat el nou retard del projecte però ha afegit que l'equip de govern
de Sant Cugat ja s'esperava que l'hospital no podria estar enllestit el 2011, com s'havia anunciat.

Carmela Fortuny: No entenem l'endarreriment, tot i que no ens sobta perquè no ens van presentar el
projecte executiu. És una mala notícia per a la ciutadania de Sant Cugat.

Fortuny ha insistit, a més, en l'aposta de Sant Cugat per buscar alternatives a aquest projecte, com aprofitar les
instal·lacions buides de l'Hospital General de Catalunya (HGC), amb seu a la nostra ciutat. Segons la tinenta
d'alcalde, el retard en la construcció de l'equipament previst a Rubí dóna més força a aquesta proposta.

Carmela Fortuny: Aprofitar l'HGC serviria per agilitzar el procés. Està ben ubicat i podria omplir-se
ràpidament dels especialistes que necessitem.

Fortuny ha obert la porta, fins i tot, a reobrir el procés per buscar la millor ubicació de l'hospital públic que
donarà servei a Sant Cugat, Rubí i Castellbisbal. En aquest sentit, la tinenta d'alcalde ha reiterat que l'oferta de
terrenys que va fer Sant Cugat continua sent una opció vàlida.

Notícia disponible a http://www.cugat.cat/index.php/informat/Societat/41559.html
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